
Zpráva o činnosti MK Vésky za 2. pololetí 2020  

I. Počet zasedání a přehled účasti jednotlivých členů  
     
Ve 2. pololetí 2020 se uskutečnilo 1 zasedání MK Vésky.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
A – přítomen 
O -  nepřítomen - omluven 
N – nepřítomen – neomluven 
 
 
 
 
 

Člen komise 13.7. Přítomen 
celkem 

 

Nepřítomen 
omluven 

Nepřítomen 
neomluven 

Ing. Michaela Tylšarová 
předsedkyně A 1 

 
0 0 

František Tatařík 
místopředseda A 1 

 
0 0 

Matěj Kadlčík A 1 
 

0 0 

Vítězslav Havránek A 1 
 

0 0 

Ludmila Dovrtělová A 1 
 

0 0 

Ing. Pavel Skýba A 1 
 

0 0 

Bc. Zuzana Hoffmannová A 1 
 

0 0 

Ivana Martišková A 1 
 

0 0 

Petr Sladký O 0 
 

1 0 

Radka Greběňová, Dis. A 1 
 

0 0 

MUDr. Pavel Kacr, MBA A 1 
 

0 0 

Luboš Dovrtěl 
tajemník  A 1 

 
0 0 



II. Přehled přijatých usnesení a projednaných záležitostí  
 

A) Přehled přijatých usnesení: 
 

• 09/32/VE/2020 – Na základě uskutečněného společného setkání zástupců Města Uherské 
Hradiště, MěÚ Uh.Hradiště a občanů kteří vyslovili nesouhlas s revitalizací návsi ve Véskách, 
MK Vésky projednala a opětovně podpořila návrh úpravy (revitalizace) návsi ve Véskách.    
/Výsledek hlasování: Pro: 10, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0 / 
 

Místostarostové Ing. Jaroslav Zatloukal a PhDr. Ivo Frolec 
 

B) Přehled projednaných záležitostí bez usnesení: 
 

• 09/33/VE/2020 – MK žádá o provedení “předhodového“ úklidu v celé čtvrti, včetně okolí MKZ 
Vésky a to nejpozději týden před konáním hodů (hody se konají 29. – 30.08.2020)  
 

Odbor správy majetku města - vyřešeno 
 
 

• 09/34/VE/2020 – Vzhledem k pádu stromu na křižovatce ulic Na Krajině a Na Dědině, vlivem 
letní bouřky, žádá MK Vésky o prověření stavu všech stromů ve čtvrti Vésky rostoucích na 
pozemcích ve vlastnictví města Uherské Hradiště a jejich případné prořezání či pokácení 
(pokud by jejich stav bezprostředně ohrožoval život nebo zdraví osob anebo by mohl vést ke 
škodě na majetku).   
 

Odbor správy majetku města – ve sledování 
 

• 09/35/VE/2020 – MK upozorňuje na nespokojenost občanů, se sečením zelených ploch (trávy), 
kdy jeden den je posekána plocha a dočištění se provádí s odstupem jednoho až dvou dnů 
(občané zbytky trávy uklidí s přilehlého chodníku a za jeden až dva dny musí úklid opakovat). 
Samotné sečení je při tom prováděno nekvalitně. MK současně žádá o častější sečení 
exponovaných míst, jako je dětské hřiště u vlakového nádraží a pomníku padlých I. a II. světové 
války u azylového domu.     
 

Odbor správy majetku města – ve sledování 
 

 
III. Způsob splnění úkolů uložených RM/ZM s konkrétním návrhem opatření  
Radou města ani zastupitelstvem nebyly uloženy žádné úkoly.  
   

 
IV. Doporučení a návrhy komise 
V. Plán práce na 1. pololetí 2021  
 
Zatím nebyl stanoven. 
 
 
 
Předsedkyně MK Vésky – Ing. Michaela Tylšarová   
Zapsal tajemním MK Vésky – Luboš Dovrtěl   
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